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Grup d’Estudis d’Esplugues 
 
En relació a la participació ciutadana el dia 22 de febrer us vaig enviar un 
correu electrònic a les persones portaveus que ara per donar-li un 
caràcter més formal us presento com a pregunta al ple a fi i efecte de 
donar-Ii un caràcter més formal: 
 
”Arran d'una proposta ciutadana que vam presentar l'Espluga Viva i el 
Grup d'Estudis i que no vam tramitar correctament he pensat en uns 
suggeriments per millorar la participació ciutadana: 
 
1. Enviar una explicació clara (no una copia del reglament) a les entitats 
de quins són els mecanismes de participació que tenen les entitats al ple 
municipal. 
2. Enviar a les entitats (i persones individuals) que participen en els 
diferents consells I'ordre del dia dels plens. 
3. Que la presentació de preguntes i proposicions i altres es pugui fer a 
través d'Internet i no calgui anar en persona a l'ajuntament. 
 
 
Bien, desde Iniciativa también estamos de acuerdo con los tres puntos, a pesar 
de que es verdad que entendemos que en el tercero el tema que plantea 
Esquerra Republicana no es un tema en si, que se pueda presentar por correo 
electrónico o no, a través de internet, sino que es un problema de que a 
nosotros no nos llegue, pero eso claro, sí que tendríamos que tener los 
mecanismos oportunos para que hubiera total transparencia, y que todas las 
propuestas que se hicieran y todas las preguntas, evidentemente, nos llegaran. 
 
Si eso es así, no habría ningún problema en que la presentación fuera, o bien 
como se hace ahora, por registro, viniendo aquí, al Ayuntamiento, con 
presencia en el Ayuntamiento, o bien por correo electrónico. Creo que la duda 
iba por ahí. 
 
Por lo demás, totalmente de acuerdo, porque ya estas preguntas nos las 
hicieron, nos las pasaron por un correo electrónico a todos los grupos, por el 
problema que había habido en el tema de las propuestas ciudadanas, que eso 
lo estuvimos comentando en una junta de portavoces, que es verdad que no es 
la primera vez que le ha pasado a una entidad, de poner “moción” o poner otro 
tipo de palabra, y se ha tenido que dejar para otro mes, me parece que ha 
pasado prácticamente en todas, porque no era esa la palabra que se ajustaba 
al ROM. 
 
Yo recuerdo que incluso comenté que o se cambia la palabra susodicha en el 
ROM, o se le pasa a todas las entidades pues eso, lo que pone aquí, ni más ni 



menos, no una copia del reglamento, sino cómo se han de presentar estas 
propuestas, que creo que es lo más lógico, para evitar errores, que además, 
nos los hemos encontrado, no es que nos estemos inventando nadie nada. Y 
bueno, totalmente, nuestro grupo está totalmente de acuerdo con las tres 
preguntas. 
 
 
El Sr. Raventós diu: 
 
“Dues preguntes. És una sola intervenció i són dues preguntes. Aviam, a 
l’últim ple vaig fer una pregunta a l’oposició de les diferències que hi 
havia en l’opinió que tenen els portaveus a la revista El Pont, i em van 
contestar molt àmpliament cada grup de l’oposició el que pensava. 
 
Al final hi va haver una intervenció de la Sra. Alcaldessa, dient que era 
molt interessant el tema, o molt important més que interessant, important 
el tema dels pressupostos, però que era una simple opinió el que jo vaig 
llegir del portaveu socialista, era una opinió. Llavors, jo pregunto: són 
opinions personals el que diuen aquí els portaveus, a la revista El Pont? 
 
Segona pregunta: el que escriuen els portaveus representa al partit i és 
vinculant, o resulta que és una simple opinió personal? Són dues 
preguntes, una, i també als de l’oposició, si quan ho escriuen, o sigui, si 
és una cosa personal del portaveu que ho escriu com una opinió 
personal, pel que vaig entendre que va dir la Sra. Alcaldessa, que diu no, 
és una opinió, o si és realment, potser va ser un error o jo ho vaig 
entendre malament, és una cosa que representa a tot el partit, i és una 
cosa vinculant el que es diu, si és una cosa més important. Ja està.” 
 
En Iniciativa los artículos que se escriben en El Pont los asumimos como grupo 
municipal, y evidentemente el partido de Iniciativa per Catalunya – Verds 
asume lo que nosotros escribimos, y de personal lo único que hay es la foto 
con mi careto, nada más, lo demás es como grupo municipal. 
 


